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UCHWAŁA Nr 2025 

RADY POWIATU W POZNANIU 

z dnia 2025 r. 

w sprawie: udzielenia Gminie Mosina pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 699 

na trasie Mosina D.K. - Puszczykowo - Niwka Szpital - Radzewice -

Mieczewo - Kórnik. 

Na podstawie art. 216 ust. 2 pkt 5 oraz art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 1530 ze zm.: Dz. U. z 2024 r. poz. 1572, 1717, 1756, 1907 

i z 2025 r. poz. 39) oraz art. 7a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 107 ze zm.: Dz. U. z 2024 r. poz. 1907), uchwala się co następuje: 

§ 1. Udziela się Gminie Mosina pomocy finansowej na rekompensaty dla operatora 

publicznego transportu zbiorowego obsługującego linię komunikacyjną 699 na trasie 

Mosina D.K. - Puszczykowo - Niwka Szpital - Radzewice - Mieczewo - Kórnik, w 

wysokości 530 500,00 zł (słownie: pięćset trzydzieści tysięcy pięćset złotych 00/100). 

§ 2.1. Kwota, o której mowa w §1, zostanie przekazana w 2025 roku. 

2. Szczegółowe zasady udzielenia pomocy o której mowa w §1, w tym zasady rozliczeń 

zostaną określone w odrębnym porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Mosina, a 

Powiatem Poznańskim. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu w Poznaniu. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 





Uzasadnienie 

do Uchwały Nr /2025 

Rady Powiatu w Poznaniu 

z dnia..., : .....2025,r, - . 

W dniu 18 czerwca 2014 roku Powiat Poznański przyjął uchwałą nr Nr XLI/400/IV/2014 Plan 

Zrównoważonego Rozwoju Transportu Publicznego na lata 2014-2025. W planie tym 

przewidziano, że Powiat Poznański może organizować lub współfinansować linie autobusowe 

o charakterze publicznym o zasięgu powiatowym, które są szczególnie istotne w strategii 

rozwoju powiatu np. w przewozie uczniów do szkół ponadgimnazjalnych. Są to linie 

Kleszczewo- Swarzędz, Pobiedziska-Swarzędz, Mosina-Kórnik, Stęszew-Puszczykowo 

Szpital i Rokietnica- Tarnowo Podgórne - Dopiewo. 

Gmina Mosina jest organizatorem linii publicznego transportu zbiorowego nr 699 

łączącej Mosinę z Puszczykowem i Kórnikiem. Z uwagi na fakt, że linia ta umożliwia dojazd 

mieszkańcom Mosiny i Kórnika do szpitala w Puszczykowie oraz służy m.in. uczniom szkół 

ponadgimnazjalnych w Kórniku, Mosinie i Puszczykowie, istnieje społeczna potrzeba 

utrzymania tego połączenia. Równocześnie linia autobusowa nr 699 wraz z uruchomieniem 

kolejnych linii Poznańskiej Kolei Metropolitalnej, pełni rolę linii dojazdowej do węzłów 

przesiadkowych w Mosinie i Puszczykówku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Mosina, jako organizator linii 699 wystąpił w dniu 13 

września 2024 r. do Powiatu Poznańskiego o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 

530.500,00 zł, która zapewni sfinansowanie funkcjonowania tej linii do końca 2025 roku. 

Roczny koszt utrzymania linii za rok 2025 wyniesie ok. 2.223.288,00 zł. 

Pomoc finansowa zapewni funkcjonowanie tej linii w 2025 roku na odcinkach 

przebiegających poza Gminą Mosina, nie finansowanych przez pozostałe gminy. Wielkość 

dofinansowania została policzona jako pokrycie kosztów przejazdu pomiędzy przystankami 

granicznymi w poszczególnych gminach tj: 

- Mosiną Czarnokurz a Puszczykowem - Libelta 

- Niwką Szpitalem a Rogalinem 

- Mieczewem a Kórnikiem 

Wzrost wysokości dotacji wynika ze wzrostu stawki jednostkowej wozokilometra. W ramach 

obsługi tej linii w 2025 r. zaplanowano realizację łącznie 20 kursów w dni robocze oraz po 8 

kursów w soboty i niedziele - łącznie 219 000,00 km, z czego 59.130 km poza obszarem 

Gminy Mosina, które stanowią 27% całej trasy. Koszt kursów poza obszarem gminy Mosina w 



2025 r. oszacowano na kwotę 635 760,90 zł. We wniosku uwzględniono zmianę stawki 

jednostkowej za 1 wozokilometr z wartości 8,80 zł brutto na wartość 9,93 zł brutto dla średnich 

autobusów oraz 14,73 zł brutto dla dużych autobusów. Operatorem linii komunikacyjnej nr 699 

jest podmiot wewnętrzny Gminy - Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Mosinie. 

W związku z powyższym przyjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 


